

通告

温馨提示-球僮服务&1、2位客人订场规则

尊敬的会员:

- 一、 关于球会日常运作球僮安排,请留意如下规则:
- 1. 赛事日,比赛团队球僮一对二服务。球僮不够时,其他订场也可能一对二服务。
- 2. 一个会员带 3 个以上嘉宾或无会员陪同,球僮一对二服务。但会根据实际预订情况调整,无会员陪同还会限定可预订时间段。
- 3. 会员可提前预订球<mark>僮,嘉宾不行。没提前预订临时到球场,可能一对二</mark> 服务或需等待场地。
- 4. 合理时间内,一个球僮一天可被两位不同会员预订。一方临时加打、迟 到或更改开球时间,预订可能无法安排。
- 二、关于1、2位客人订场规则:

平日: 早上9点前、下午2点半后允许下场,其他时间并组下场;

节假日及有大比赛日: 早上 8 点前、下午 3 点半后允许下场,其他时间并组下场。

感谢您的理解与配合。

东莞海逸高尔夫球会 2024年11月13日

Caddie Service Reminder & 1-Ball and 2-Ball Rules

Dear Members,

- A. Concerning our daily caddie operation, please be aware of the following:
 - 1. On event days, event players will share caddies, others may also be provided 1-2 service accordingly.
 - 2. One member that brings over 3 guests, sent guests and over guest groups we may arrange 1-2 service. However, we will determine whether 1-1 services can be arranged based on the actual booking situation on the same day. We may also limit the times available accordingly.
 - 3. Member may book the caddie in advance, guests may not. For walk in's, we will either arrange 1-2 service or need wait based on actual situation.
 - 4. Within a reasonable time, 1 caddie may serve 2 rounds, if you play additional holes, are late or change starting times, the booked tee time or caddie may not be available.
- B. 1-Ball and 2-Ball rules:

Weekday: Before 9:00 A.M. or after 14:30 P.M. may tee off, other times need be

grouped to tee off.

Weekend or Large Event Before 8:00 A.M. or after 15:30 P.M. may tee off, other times need be

Days: grouped to tee off.

Thank you for your understanding and cooperation.

Harbour Plaza Golf Club – Dongguan November 13th, 2024

